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Protokół Nr XCV/2024 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 25 kwietnia 2024 roku 

 

 
Sesja odbyła się w dniu 25 kwietnia 2024 roku o godz. 12.00 w Centrum Bankietowym,  

ul. Warszawska 34.  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2024 r. podjęto następujące uchwały: 
 

Uchwała nr 862/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Miasta Ostrołęki w 2024 roku.  

 

Uchwała nr 863/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

w sprawie określenia sezonu kąpielowego w 2024 roku na terenie Miasta Ostrołęki. 

 

Uchwała nr 864/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście Ostrołęka. 

 

Uchwała nr 865/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”. 

 

Uchwała nr 866/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”. 

 

Uchwała nr 867/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”. 

 

Uchwała nr 868/XCV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 25 kwietnia 2024 roku  

w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył XCV sesję Rady Miasta. 

Przywitał Prezydenta Miasta Łukasza Kulika, Panią Annę Gocłowską wiceprezydent Miasta 

Ostrołęki i Panią Martę Głosek wiceprezydent Miasta Ostrołęki. Przywitał, przedstawicieli 

samorządów osiedlowych, dyrektorów komórek organizacyjnych Urzędu Miasta oraz 

dyrektorów, prezesów miejskich spółek, ostrołęckie media oraz wszystkich Ostrołęczan, 

którzy oglądają dzisiejszą transmisję z sesji Rady Miasta.  

 

2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby obowiązki 

sekretarza obrad na dzisiejszej sesji pełnił Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk, 

który będzie czuwał nad prawidłowością głosowania podczas dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór  

na sekretarza obrad Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka. 

Głosowanie: 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
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Na sekretarza obrad został wybrany Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że od Prezydenta 

Miasta Ostrołęki wpłynął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

wyborów do Rad Osiedli w mieście Ostrołęka. Zaproponował wprowadzenie tego projektu 

uchwały do rozpatrzenia, jako punkt 6A.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad punktu 6A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki 

zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście Ostrołęka. 

Głosowanie  

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, punkt 6A został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował o zgłoszonych przez 
Biuro Prawne poprawkach redakcyjnych do punktu 5 i 6 dotyczące zmiany w podstawie 

prawnej przywołanej w tych projektach uchwał, ponieważ zmieniło się miejsce publikacji 

ustawy O Samorządzie Gminnym. Zamiast Dziennik Ustaw z 2023, pozycja 40 z 

późniejszymi zmianami, powinno być Dziennik Ustaw z 2024, pozycja 609 z późniejszymi 

zmianami.  

 

4.  Przyjęcie protokołu z XCIV sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy są jakieś uwagi do 

protokołu  

z XCIV sesji Rady Miasta Ostrołęki. 

Uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokoły z XCIII sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się 28 marca 2024 r. 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół został przyjęty. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wykazu kąpielisk  

na terenie Miasta Ostrołęki w 2024 roku.  
Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Adam Kurpiewski: Powyższy projekt uchwały 

rozpatrywaliśmy na Komisji w poniedziałek. To jest uchwała, która wchodzi, co roku w tym 

samym brzmieniu. Długość linii brzegowej kąpieliska będzie osiemdziesiąt metrów. Nie 

zmienił się też ten wykaz w żaden inny sposób. To jest na podstawie złożonego wniosku, po 

przeprowadzeniu wymaganych ustawą Prawo wodne czynnościach, określono w załączniku 

do projektu niniejszej uchwały wykaz kąpielisk. Na posiedzeniu Komisji pytań dodatkowych 

do Prezydenta Miasta nie było. Komisja Sportu i Turystyki pozytywnie rozpatrzyła 

przedmiotowy projekt uchwały głosami 8 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Miasta Ostrołęki w 

2024 roku. Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia sezonu 

kąpielowego w 2024 roku na terenie Miasta Ostrołęka.  
Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Adam Kurpiewski: To jest druga z tych 

uchwał, która jest podejmowana, co roku, stosownie do zapisu artykułu 37 ustęp 1, wyżej 

wymienionej ustawy corocznie, do 20 maja, Rada Gminy określa sezon kąpielowy w drodze 

uchwały będącej aktem prawa miejscowego i w tym roku określamy ten termin od 15 czerwca 

do 8 września. Komisja Sportu i Turystyki pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt 

uchwały głosami 8 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia sezonu kąpielowego w 2024 roku na 

terenie Miasta Ostrołęki.  

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

6A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście Ostrołęka.  
Sekretarz Miasta Anety Gutowska – Grucelska: Na wniosek Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla Parkowe, który wpłynął do Urzędu Miasta w dniu 19 kwietnia, zaistniała konieczność 
wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w mieście 

Ostrołęka i tutaj, przychylając się do wniosku Pana Przewodniczącego Osiedla Parkowe, jest 

przedstawiony projekt uchwały, określający nowy termin zebrania dla tego osiedla na 28 

maja, jest to wtorek, na godzinę 17.30. Mając powyższe na uwadze, bardzo proszę o 

procedowaniu uchwały i podjęcie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do 

Rad Osiedli w mieście Ostrołęka.  

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania Odznaki 
honorowej „Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dot. śp. Henryka Krauze).  
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Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Wojciech Zarzycki:  Profesor Henryk Krauze całe swoje życie związany był z 

miastem Ostrołęką. W czasie tworzenia publikacji Ostrołęka Dzieje miasta współpracował z 

autorką Zofią Niedziałkowską, udostępniając materiały prywatne ze swoich zbiorów: foldery, 

broszury, grafiki z naszego regionu z okazji różnych uroczystości. Nazwisko Henryk Krauze 

przejawia się w wielu publikacjach dotyczących Ostrołęki i okolic. Został mu nadany status 

artysty, plastyka przez Ministerstwo Kultury i Sztuki. Jako artysta, plastyk wykonał około 400 

prac. Obrazy olejne, grafiki, projekty medali i pocztówek, także Ostrołęki. Był autorem 

między innymi pomnika szarży artylerii pod dowództwem Podpułkownika Józefa Bema na 

miejscu Bitwy Ostrołęckiej w Powstaniu Listopadowym. Medalu 600lecie Ostrołęki, 

Pomnika Ostrołęckich Żydów na terenie dawnego cmentarza. Odznaki za zasługi dla 

województw, odznaczone Odznaką za Zasługi dla Województwa Ostrołęckiego. Uczestniczył 

w 43 wystawach zbiorowych i 8 indywidualnych. Jego obrazy ukazują piękno Ostrołęki. Był 

między innymi autorem zbiorów rysunków pod tytułem Kapliczki kurpiowskie ze 

szkicownika Henryka Krauze, Ostrołęka w rysunkach Henryka Krauze i Dawna Ostrołęka. 

Jego prace znajdują się w zbiorach prywatnych i instytucji polskich oraz zagranicznych, 

między innymi na Węgrzech, Szwajcarii, Czechach, Słowacji i Stanach Zjednoczonych. Po 

pożarze Kościoła Poklasztornego w Ostrołęce, wykonał kopię obrazu przedstawiającego 

fundatora klasztoru i kościoła, Tomasza Gocłowskiego. W 2019 roku uroczyście odsłonięto 

na skwerze tablicę upamiętniającą Henryka Krauze. Ta tablica znajduje się na tym skwerku 

zieleni, naprzeciwko II Liceum Ogólnokształcącego. To właśnie za tej kadencji, między 

innymi, tutaj duża zasługa obecnego Prezydenta, Łukasza Kulika. Mogliśmy odsłonić piękny 

obelisk poświęcony profesorowi Henrykowi Krauze. Spoczął w grobie rodzinnym na 

cmentarzu parafialnym w Ostrołęce. Miejska Komisja do Spraw Nadania Odznaki „Za zasługi 

dla Miasta Ostrołęki”, pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały Rady Miasta 

Ostrołęki 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Odznaki honorowej 

„Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dot. śp. Henryka Krauze).  

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 

honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Pana Wiesława Kędzierskiego).  

Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Wojciech Zarzycki: Pan Wiesław Kędzierski jest rodowitym Ostrołęczaninem. 

Całą swoją pracę zawodową związał z Ostrołęckim Zakładami Celulozowo-Papierniczymi. 

Następnie pracował w Intercellu, po czym przeszedł na emeryturę. W tysiąc 1986 roku pełni 

funkcję Przewodniczącego Rady Nadzorczej Ostrołęckiej Spółdzielni Mieszkaniowej. W 

1989 roku, pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Osiedla Centrum. Wiesław Kędzierski jest 

członkiem Grupy Teatralnej działającej przy Ostrołęckim Centrum Kultury. Wiesław 

Kędzierski pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Seniorów w Ostrołęce w I kadencji w 

latach 2015 – 2018 oraz w II kadencji również był Przewodniczącym Ostrołęckiej Rady 

Seniorów w latach 2019 – 2024. Za sprawą Przewodniczącego Rady Seniorów, Wiesława 

Kędzierskiego podjęte zostały następujące inicjatywy/ Rada Seniorów w Ostrołęce 
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wydrukowała i rozprowadziła wśród seniorów 60 000 egzemplarzy kopert życia. Pierwsze 

500 kopert trafiło do klubów seniora, pensjonariuszy, obydwu Domów Pomocy Społecznej na 

ulicy Rolnej i do Domu Seniora Wrzos oraz studentów Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Rada 

seniorów w Ostrołęce pod przewodnictwem Pana Wiesława Kędzierskiego zorganizowała 

dwie Ostrołęckie Seniorady, organizowała Dni osób starszych oraz Dni pomocy osobom 

starszym i samotnym. Z inicjatywy Rady Seniorów zamontowano na terenie miasta 50 

nowych ławek oraz ławki na terenie Mazowieckiego Szpitala Specjalistycznego im. doktora 

Józefa Psarskiego w Ostrołęce, umożliwiającą odpoczynek pacjentom, a w szczególności 

ludziom starszym, chorym i niepełnosprawnym. Rada Seniorów w Ostrołęce zainicjowała 

wprowadzenie Ostrołęckiej Karty Seniora oraz włączyła się w miejską akcję Rozkręcona 

Ostrołęka. Z inicjatywy Rady Seniorów oraz Przewodniczącego Rady, Pana Wiesława 

Kędzierskiego, ostrołęccy seniorzy uczestniczyli w 3 programach współfinansowanych ze 

środków Samorządu Województwa Mazowieckiego Świadomie po zdrowie z Radą Seniorów 

w Ostrołęce, Świadomie po zdrowie z Radą Seniorów w Ostrołęce II edycja - Aktywna jesień 

- bezpieczna i zdrowa zima. Miejska Komisja ds. Nadania Odznaczeń również była 

jednomyślna i 6 głosów za nadaniem odznaki dla Pana Wiesława Kędzierskiego.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Odznaki honorowej 

„Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dot. Pana Wiesława Kędzierskiego). 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 

honorowej Za zasługi dla Miasta Ostrołęki (dot. Pani Krystyny Psarskiej-Majkowskiej). 

Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Wojciech Zarzycki: Pani Krystyna Psarska-Majkowska ukończyła szkołę 
podstawową  
i Liceum Ogólnokształcące w Ostrołęce. Kształcenie kontynuowała w stolicy, w Warszawie, 

gdzie w 1965 roku została absolwentką Wydziału Lekarskiego Akademii Medycznej  

w warszawie, w 1969 roku ukończyła specjalizację pierwszego stopnia z pediatrii. Zaś w 

1977 roku, specjalizację drugiego stopnia z chorób dziecięcych. Pracę zawodową rozpoczęła  

w Szpitalu Powiatowym w Sochaczewie, następnie świadczyła pomoc lekarską w Szpitalu 

Powiatowym w Ostrołęce i Poradni Dziecięcej Ostrołęka Wojciechowice oraz w Szpitalu 

Powiatowym w Działdowie. Wieloletnia członkini Towarzystwa Przyjaciół Dzieci. Społeczna 

lekarska konsultantka Ośrodka Adopcyjno-Opiekuńczego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci 

oraz członkini Komitetu Ochrony Praw Dziecka. Członkini Polskiego Towarzystwa 

Lekarskiego  

i Polskiego Towarzystwa Pediatrycznego. Członkini Stronnictwa Demokratycznego, Radna 

Miejska Rady Narodowej w Ostrołęce w latach 1988 – 1990. Aktywna działaczka 

Towarzystwa Przyjaciół Ostrołęki, w którym pełni funkcję skarbnika. Osoba bardzo życzliwa, 

umiejąca skupić wokół siebie i pełnionych przez siebie zadań. Od lat chroni od zapomnienia 

pamięć  
o swym stryjecznym dziadku, doktorze Józefie Psarskim. Jest współautorką książki pod 

tytułem Doktor Józef Psarski, 1868 - 1953 i współautorką filmu dokumentalnego o życiu 

pracy  
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i społecznej działalności tegoż zasłużonego Ostrołęczanina. Komisja do Spraw Odznaki Za 

zasługi dla Miasta Ostrołęki na swoim posiedzeniu głosami 6 za, była za tym, żeby Panią 
Krystynę Psarską-Majkowską oznaczyć odznaką Za zasługi dla Miasta Ostrołęki.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Odznaki honorowej 

„Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dot. Pani Krystyny Psarskiej-Majkowskiej). 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 
honorowej Za zasługi dla Miasta Ostrołęki (dot. Pana Mieczysława Olszewskiego). Panie 

Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Wojciech Zarzycki: Mieczysław Olszewski to wybitny polski malarz, rysownik, 

pedagog  

i eseista, absolwent Wydziału Malarstwa Wyższej Szkoły Sztuk Plastycznych w Gdańsku, 

obecnie Akademii Sztuk Pięknych w Gdańsku. Od lat 70’ aż do czasu przejścia na emeryturę 
w 2015 roku, ściśle związany z tą artystyczną uczelnią. W latach 1971 – 1979 asystent. W 

latach 1974 – 1979 starszy asystent. W latach 1979 profesor zwyczajny. Piastował funkcję 
kierownika Katedry Malarstwa tej samej uczelni. W 2005 roku był ekspertem Akredytacyjnej 

Komisji Szkół Artystycznych, a w 2005 pełnił funkcję eksperta Ministra Edukacji i Sportu na 

kierunku Malarstwo. Od roku 1996 do roku 2015 prowadził dyplomową pracownię 
malarstwa. Jego prace pokazywane były na ponad 30 wystawach indywidualnych, między 

innymi  

w Gdańsku, Gdyni, Sopocie, Koszalinie, Bredzie, Düsseldorfie, Albstadt, Zwingenberg,  

w Berlinie, Norymberdze, a także w 2012 roku w Galerii Ostrołęka. Brał udział w wielu 

wystawach zbiorowych, między innymi w Montrealu, Tokio, Paryżu, w Bonn, w Moskwie,  

w Hamburgu, w Stambule w Sofii, w Bergen, Kopenhadze, Kolonii, Teheranie czy Bremie. 

Dzieła artysty znajdują się w Muzeum Narodowym w Gdańsku i Szczecinie, w Muzeum 

Okręgowym w Toruniu, Muzeum w Monachium, Muzeum Karykatury w Montrealu, 

Amsterdamie, Skopia, w Warszawie, a także w kolekcjach prywatnych w kraju i za granicą. 
Ten uznany i wybitny polski artysta nigdy nie pominął w swoim życiorysie i informacjach 

umieszczanych w wydawnictwach związanych ze swoją działalnością artystyczną  
i pedagogiczną faktu, że pochodzi z naszego miasta, że urodził się w Ostrołęce. Będąc 

wykładowcą Gdańskiej ASP, szczególną sympatią obdarzał młodych artystów wywodzących 

się z Ostrołęki. Wszyscy z wielkim uznaniem i szacunkiem do mistrza, wspominają czas 

studiowania malarstwa w jego pracowni. Miejska Komisja do Spraw Odznaki na swym 

posiedzeniu była jednomyślna i zawnioskowała 6 głosami za o nadaniu odznaki „Za zasługi 

dla Miasta Ostrołęki. w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Odznaki honorowej  

„Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dot. Pana Mieczysława Olszewskiego). 

Głosowanie: 

Za – 22 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został pozytywnie rozpatrzony. 

 

11. Rozpatrzenie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla gminy Miasta 

Ostrołęki.  

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Parzychowski: 
Ocena zasobów pomocy społecznej umożliwia analizowanie i monitorowanie występowania 

problemów społecznych oraz planowanie działań uwarunkowanych na ich rozwiązywanie. 

Zawarte w przedłożonym dokumencie informacje są materiałem poglądowym, mającym na 

celu umożliwić władzom gminy podejmowanie decyzji związanych z polityką społeczną. 
Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową ocenę 
głosami 6 za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie rozpatrzenie 

Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla gminy Miasta Ostrołęki.  

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Ocena została pozytywnie rozpatrzona. 

 

12. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 

marzec 2024 roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie rozpatrzenie 

przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc marzec 

2024 roku.  

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Informacja została przyjęta. 

 

13. Oświadczenia radnych.  
Radny Jan Rzewnicki: Na wstępie z ogromną radością i dumą pragnę wyrazić swoje 

serdeczne gratulacje dla wszystkich nowo wybranych Radnych Rady Miasta Ostrołęki. Wasz 

wybór to na pewno dowód zaufania, jakim obdarzyli was mieszkańcy. Jestem przekonany, że 

będziecie służyć naszemu miastu z równym zaangażowaniem i pasją, jakie ja sam przez 

ostatnie lata pracy w Radzie Miasta doświadczyłem. Szczególne gratulacje kieruję do nowo 

wybranego Prezydenta Miasta Ostrołęki, Pana Pawła Niewiadomskiego życząc Panu 

sukcesów i satysfakcji, płynącej z pracy w ostrołęckim samorządzie. Wierzę, że zaufanie, 

którym obdarzyli Pana wyborcy, zaprocentuje w kolejnych latach wytężoną pracą na rzecz 

Ostrołęki i przyczyni się do dalszego rozwoju naszego miasta i regionu. Życzę przede 

wszystkim zdrowia, mądrości, siły, a także wytrwałości w prowadzeniu Ostrołęki na 

ścieżkach rozwoju wszelkiego dobra i pomyślności oraz owocnej kadencji. Dziękuję również 
wszystkim osobom, z którymi miałem zaszczyt współpracować przez ostatnie ponad osiem lat 

pracy w Radzie Miasta. W sposób szczególny szczere podziękowania kieruję na ręce Pana 
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Prezydenta, Łukasza Kulika wraz z Paniami Wiceprezydent, Panią Anną Grocłowską, Panią 
Martą Głosek, Panią Sekretarz, Panią Anetą Gutowską-Grucelską, Panią Skarbnik, Panią 
Anetą Leończyk. Słowa podziękowania kieruję również do kierownictwa jednostek 

organizacyjnych Urzędu Miasta Ostrołęki, Miejskich Spółek oraz wszystkich pracowników 

wydziałów i podległych jednostek organizacyjnych. A w sposób szczególny pragnę złożyć 
podziękowania pracownikom usługi Rady Miasta z Panią Iwoną Jankowską na czele. Pragnę 
podziękować. Pragnę podkreślić, że Państwa ciężka praca i ogromne zaangażowanie jest 

dobrym fundamentem, na którym przez ostatnie lata budowaliśmy, a przez kolejne, mam 

przekonanie, że będziemy budowali nasze kochane Miasto Ostrołękę. Jestem głęboko 

przekonany, że dzięki Państwa ciężkiej pracy, wizji i szeroko pojętej determinacji w 

osiąganiu założonych celów, Ostrołęka stała się miejscem, gdzie każdy mieszkaniec może 

czuć się dumny i bezpieczny. Wasze działania w dobiegającej końca najdłuższej chyba 

kadencji przyczyniły się do rozkwitu naszej społeczności, a wdrożone inicjatywy i 

zrealizowane liczne zadania oraz inwestycje z pewnością na zawsze pozostaną w pamięci 

mieszkańców Ostrołęki. Słowa uznania i szacunku kieruję do Pana Wojciecha Zarzyckiego, 

Przewodniczącego Rady Miasta, aby wyrazić głęboką wdzięczność za jego nieocenioną rolę 
w kierowaniu pracami Rady. Pana Profesjonalizm, z jakim przewodniczył Pan obradami Rady 

Miasta Ostrołęki z pewnością przyczynił się do budowania mostów między różnymi 

środowiskami. Natomiast skuteczne tonowanie tych częstych różnic zdań miało na pewno 

istotny wpływ na kształtowanie konstruktywnego dialogu wśród członków Rady Miasta 

Ostrołęki. Z głębokim szacunkiem i uznaniem zwracam się również do wszystkich koleżanek 

i kolegów Radnych, aby wyrazić moją wdzięczność za wspólną pracę w Radzie Miasta 

Ostrołęki. Jako Radny Miasta Ostrołęki miałem zaszczyt i przyjemność współpracować z 

grupą wyjątkowych osób, niezwykle zaangażowanych w dobro naszej społeczności. Pragnę 
podziękować każdemu z Państwa za wasz wkład, pasję i nieustępliwość w dążeniu do tego, 

aby Ostrołęka była miastem, w którym każdy mieszkaniec może znaleźć dla siebie miejsce i 

możliwość do rozwoju. Wasza praca, często niewidoczna dla oczu mieszkańców, jest 

fundamentem, na którym nieustannie budujemy naszą przyszłość. Uważam, że wspólnie 

osiągnęliśmy wiele, a nasze debaty i dyskusje, choć czasami burzliwe, zawsze prowadzone 

były z myślą o najlepszym rozwiązaniu dla naszego miasta. To dzięki waszej mądrości, 

doświadczeniu i gotowości do kompromisu, mogliśmy podejmować często trudne decyzje, 

które dziś z pewnością służą dobru wspólnemu. Jestem głęboko przekonany, że każdy z nas 

wniósł coś wyjątkowego do naszej pracy, niezależnie od politycznych barw, czy 

indywidualnych poglądów. To różnorodność i pluralizm są siłą demokracji, a nasza Rada jest 

tego najlepszym przykładem. Dziękuję za współpracę i serdecznie pozdrawiam z tego miejsca 

wszystkie osoby z Rady Seniorów, Młodzieżowej Rady Miasta oraz obecnych tu 

przedstawicieli Ostrołęckich Rad Osiedli. Na koniec chciałbym życzyć wszystkim Państwu, a 

zwłaszcza osobom pozostającym w nowej kadencji w dalszej służbie na rzecz naszego miasta 

Ostrołęki, aby nadchodzące lata były pełne satysfakcji z pracy na rzecz mieszkańców 

Ostrołęki oraz aby każde wyzwanie, które przed Państwem stanie było kolejną okazją do 

pokazania siły, a także wyjątkowości naszego miasta i jego ludzi. Szanowni Państwo, 

zakończenie kadencji to nie tylko czas podsumowań, ale i moment, w którym przekazujemy 

sztafetę w ręce nowych liderów. Jestem przekonany, że pod nowym kierownictwem zarówno 

w Radzie Miasta, jak i Urzędzie Miasta, Ostrołęka będzie kontynuować swoją drogę rozwoju 

ku lepszej przyszłości. Z ogromnym szacunkiem i głęboką nadzieją spoglądam w przyszłość 
naszego wyjątkowego Miasta Ostrołęki, życzyć wszystkim Państwu powodzenia i samych 

sukcesów.  

Radny Jacek Łuba: Chciałbym oświadczyć, że niestety nie przygotowałem żadnej mowy 

pożegnalnej. A widzę, że się zaczęły. Ale chciałbym powiedzieć, że odchodzimy, ale żegnał 

się z wami wszystkimi nie będę, bo dalej tu mieszkam i dalej będziemy się widywać w 
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przeróżnych okazjach i z Państwem i z Radnymi, z Prezydentem i z Państwem, którzy tu 

przyszli z Radami Osiedli, z mieszkańcami, z urzędnikami, bo będę załatwiał swoje sprawy w 

Urzędzie, jak każdy mieszkaniec i chyba nie będę się żegnał. Mam nadzieję, że wszyscy 

odchodzimy stąd w miarę, chyba nawet niepokłóceni, wydaje mi się nie, wszyscy się lubimy. 

Nie, bo Pani Ewa na mnie patrzy. Jak kobieta na mnie patrzy, to staram się odwzajemnić 
wzrok. No cóż, mogę tylko powiedzieć, takim klasykiem internetowym, cudowna to była 

kadencja, nie zapomnę jej nigdy.  

Radny Jerzy Grabowski: Chciałbym oświadczyć z całą mocą, że jestem dumny i 

szczęśliwy, że dane było mi przez czternaście lat pracować w tym Samorządzie, tworzyć coś, 
coś robić dla innych, bo taka jest nasza misja. Z tego miejsca chciałbym też państwa i 

słuchających przeprosić, jeśli w jakimś miejscu kogoś zawiodłem, a każdy w życiu ma różne 

momenty. Chciałbym przeprosić, ale też cieszę się bardzo, że na swojej drodze spotykałem 

ludzi dobrych, życzliwych i mądrych. Gratuluję bardzo serdecznie wszystkim tym, którzy 

podjęli trud i spróbowali wystartować w wyborach wszystkich szczebli i teraz zbliżające się 
też wybory do Samorządu Osiedlowego. Bardzo zachęcam, bo ten Samorząd to jest serce 

każdego miasta, miejscowości. Bardzo wszystkim gratuluję tego startu. Również tym, którzy 

nie znaleźli się w składach Rad, ale dalej pozostają i będą pracować. Jestem również dumny z 

tego, że mogłem być, ale również, być może już na zakończenie swojej pracy w Samorządzie, 

podjąć decyzję i skorzystać z zaproszenia, żeby wystartować do Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego. Z tego miejsca wszystkim dziękuję, którzy mnie bardzo wspierali, którzy mi 

pomagali, których ludzi spotkałem na swojej drodze. Ja myślę, że dwanaście tysięcy, dwieście 

trzydzieści dwa głosy, które zostały na mnie oddane, to jest i dla Państwa, to jest na Samorząd 

Miasta Ostrołęki. Mojej kochanej Ostrołęki, naszej kochanej małej ojczyzny. Myślę, że w ten 

sposób możemy prezentować nasze miasto i naszą małą ojczyznę, podejmując wyzwania. Cóż 
dziś się nie udało sześćdziesiąt trzy głosy. Zero, dwie setne procenta. Ale czas biegnie dalej. 

Chciałbym na zakończenie powiedzieć, tyle, że to się wszystko gdzieś tylko mija, ale nie 

kończy. Jestem szczęśliwym ojcem, mężem, dziadkiem ośmiorga wnucząt. Mam pasję. 
Kocham sport, który uprawiam, Jestem otoczony ludźmi przyjaznymi, a ci, którzy nie zawsze 

są po tej stronie, im też życzę jak najlepiej. Życzę jak najlepiej, bo jest i ktoś to powiedział, 

tyle razy upadamy, ile się podnosimy. Trzeba wierzyć w to, że ten Samorząd, że te nowe ciało 

wybrane do zarządzania miastem, czyli Rada Miasta, organ wykonawczy i uchwałodawczy, 

wykonawczy podejmą wszelkie największe starania o to, żeby nasze miasto rozkwitało. 

Jeszcze raz wszystkim Państwu bardzo serdecznie dziękuję i jeszcze raz podkreślam, że była 

to dla mnie duma, zaszczyt pracy przez czternaście lat w Samorządzie. A na zakończenie, 

żeby też nie odczytywać a powiedzieć coś i tak połączyć, powiem tak. Życzę już nowej 

Radzie i nowym władzom, żeby doprowadzić ten projekt budowy mostu, żeby ten korek 

strzelił. Nie tylko z szampana, ale żeby ten korek strzelił, rozładował nasze problemy. Tego 

Państwu tutaj z tego miejsca bardzo serdecznie życzę i myślę, że będziemy się spotykać dalej 

w różnych działalnościach.  

Radny Henryk Gut: W tym miejscu chciałbym przede wszystkim podziękować koleżankom 

i kolegom Radnym za tę pracę, którą miałem zaszczyt z nimi razem wykonywać i tyle 

pomocy i tyle życzliwości, tyle dobra wspólnie dokonaliśmy, także bardzo dziękuję za to, 

czego doświadczaliśmy. Byliśmy po jednej stronie, zawsze, ponieważ człowiek jest po jednej 

stronie. Poglądy, czasami go różnią, ale tutaj właśnie w tej Radzie można było zobaczyć, że 

jeśli sprawa była ważna, a sprawy ciągle są najważniejsze. Przecież, jako ludzie, ja rozumiem 

bardzo bytowość człowieka z tytułu, że tam trochę filozofii poznałem, więc byliśmy po tej 

samej stronie właśnie i za to wszystkim z głębi serca chcę podziękować, również przy tej 

okazji wszystkim urzędnikom, którzy też wykazywali się kompetencjami, sprawą, które tam 

przybyły przecież, a na pewno wielu mieszkańców też doświadczyło pewnego dobra. Jeżeli 

rzeczywiście ktoś nie doświadczył tego i z naszej strony, to za to przepraszam. Dziękuję 
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jednocześnie tym wszystkim, którzy obdarzyli mnie zaufaniem, żeby służyć dalej miastu, bo 

tak to postrzegam, tę swoją misję, żeby Radzić tutaj. Mam nadzieję, że moje Rady będą 
również pomocne i że były też w jakimś sensie pomocne w poprzedniej kadencji. Jeżeli ktoś 
obraził się z tytułu, że może wygłosiłem nieraz jakąś opinię, to gorąco przepraszam tego 

tytułu. No być może było to niezrozumienie, ale zawsze celem też było, aby człowieka 

podnosić i budować go i tyle chciałby w tej chwili oświadczyć. A wszystkich słuchających 

nas też również pozdrowić i jeszcze raz podziękować. 
Radny Mariusz Mierzejewski: Ja też nie chciałbym, żebyśmy byli smutni dzisiaj, bo pewne 

rzeczy się kończą. Chciałem dla otuchy, dla kolegów powiedzieć, którzy kończą tą kadencję, 
że w moim przypadku było już kilka razy. Ja już się ze trzy razy żegnałem z Samorządem i 

wracałem jak bumerang, także chcę tak dla otuchy dla kolegów powiedzieć, że to się nic nie 

kończy. Można za jakiś czas znowu popróbować, powalczyć o mandat Radnego i nim być, a 

wydaje mi się, że ważne jest to, że wszyscy jak tutaj jesteśmy, jesteśmy oddani Samorządowi. 

Pomimo tego, że każdy z nas trochę inaczej może myśli, trochę inaczej spogląda na 

rzeczywistość z innej perspektywy swojej pracy, czy zadań, które wykonuje, widzi ten 

Samorząd, ale wszyscy mamy na myśli jedno, dobro tego naszego miasta, o którym 

mówiliśmy w kampanii wyborczej, ale myślę, że wszyscy zresztą tak myślimy, jak 

mówiliśmy w tych kampaniach naszych. Ja dziękuję serdecznie moim konkurentom, z 

którymi brałem udział w tym święcie demokracji. Dziękuję serdecznie wszystkim kolegom, 

koleżankom, których spotkałem na mojej spotykam na mojej drodze samorządowej, bo na 

niej jestem, jako Urzędnik na niej byłem, jako Radny i w różnych innych sytuacjach, jako 

osoba związana z organizacjami pozarządowymi i pewnie dalej w jakimś kontekście będę 
angażował się w sprawy lokalne. Dlatego, że nie robię tego, dlatego, że jestem Radnym, tylko 

zostaję od czasu do czasu Radnym, dlatego, że się angażuje w sprawy społeczne tego miasta i 

myślę, że to jest bardzo ważne. Też dziękuję tutaj wszystkim za tą dobrą współpracę, za to, że 

się udało wiele rzeczy zrobić. Dziękuję Prezydentowi Łukaszowi Kulikowi za współpracę. 
Dziękuję za to, że udało się jeszcze na sam koniec wykonać to zadanie związane z 

oświetleniem na ulicy Armii Krajowej, bo był to jeden z takich ostatnich tematów, który 

chciałem, żeby ogarnąć, bo było tam ciemno i niebezpiecznie i mam nadzieję, że nowy 

Prezydent, któremu gratuluję objęcia funkcji, również nie będzie zamykał drzwi przede mną, 
jak czasem przyjdę z jakimś społecznym problemem, to mnie wysłucha. Dziękuję bardzo i 

wszystkiego dobrego wszystkim życzę.  
Radny Adam Kurpiewski: Faktycznie, to była wyjątkowo długa kadencja. Długa i owocna. 

Zżyliśmy się ze sobą i teraz też jest wyjątkowa chyba pod tym względem, że odchodzi nas 

naprawdę dużo, bo tak na szybko policzyłem. Nie wiem, czy dobrze, jedenaście osób, 

jedenastu Radnych się zmieni na nowych, więc to jest naprawdę połowa składu, więc 

naprawdę duża liczba. Chciałbym serdecznie podziękować tym wszystkim Państwa Radnym, 

którzy się udzielali w tej ostatniej kadencji. To naprawdę był wyjątkowe osoby. Niektórzy 

naprawdę uważam, że zrobi bardzo dużo dobrego dla miasta i dla jego mieszkańców. Szkoda, 

że im się nie udało, bo niektórzy byli naprawdę zaangażowani i chcieli po raz kolejny 

sprawować mandat Radnego. Myślę, że tak jak tu powiedział Radny Mierzejewski, jeszcze 

wrócą, więc nie zamykamy tych drzwi. Chciałbym bardzo podziękować również 
odchodzącemu Panu Prezydentowi Łukaszowi Kulikowi, bo też ta współpraca nie była aż tak 

trudna. Dużo rzeczy mogliśmy się porozumieć i załatwić pewne sprawy dla mieszkańców 

miasta. Dziękuję tak jak poprzednik powiedział wszystkim moim kontrkandydatom w tej 

kampanii wyborczej, prezydenckiej, bo ona była naprawdę ciekawym doświadczeniem, 

czymś zupełnie innym. Ja inaczej patrzyłem na tę kampanię z perspektywy Radnego, który 

tylko współtowarzyszył temu kandydatowi na Prezydenta. A co innego jest być tym 

kandydatem, spierać się, rozmawiać, prowadzić te debaty. Wszyscy wiecie, na pewno ci 

kandydaci, którzy kandydowali, co czuliśmy i jak się angażowaliśmy, jak poświęcaliśmy swój 
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czas i energię. To naprawdę wyjątkowe przeżycie. Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję 
wszystkim Radnym za współpracę. Mam nadzieję, że się będziemy spotykali dalej. No tym, 

którzy nadal pozostają w Radzie. No to życzę owocnej pracy i wielkie, wielkie tutaj pokłady 

zaufania do nowego Prezydenta, który był zresztą też naszym kolegą Radnym, więc wie, jakie 

przed nim wyzwanie. Pewnie jeszcze też nie do końca sobie uświadamiamy, bo to tak samo ta 

perspektywa się zmieni dla nas, jak dla nas kandydatów na Prezydenta się zmieniła z pozycji 

Radnego, ale życzę powodzenia i oczywiście udzielamy tutaj wsparcia i chęci zaangażowania 

do współpracy. Jeszcze raz dziękuję i dziękuję również swoim wyborcom, że dali mi jeszcze 

raz ten mandat zaufania, że mogę pełnić funkcję Radnego. Kolejną kadencję. Mam nadzieję, 
że nie zawiodę i będę jeszcze lepszym Radnym niż byłem.  

Radna Ewa Żebrowska-Rosak: Oczywiście też bardzo, bardzo, bardzo wszystkim Państwu 

dziękuję za współpracę, za tych pięć lat. To były długie ciekawe lata. Ja się nie żegnam, bo 

dzięki moim wyborcom, za co bardzo dziękuję za te głosy jestem nadal w Radzie Miasta. 

Dziękuję też za to ciekawe doświadczenie Adamie w naszej debacie, tak. Tak to muszę 
Państwu powiedzieć, że mimo wszystko, to był taki dobry czas. No, i cóż, nie będę dzisiaj się 
witała, bo na to pewnie przyjdzie czas, za jakiś tam tydzień, dwa, ale dzisiaj dziękuję tutaj 

wszystkim Państwu obecnym za dotychczasową współpracę i tak jak powiedzieli moi 

przedmówcy, jestem przekonana, że kolejne lata będą owocne. Paweł gratuluję.  
 

14. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Państwu Radnym obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych według stanu na dzień trzydziestego pierwszego grudnia, dwa 

tysiące dwudziestego trzeciego roku. Do świadczenia należy dołączyć PIT. Ten PIT, który 

składaliście Państwo w Urzędzie Skarbowym.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Ja przede wszystkim, tak jak wszyscy do tej pory, no już 
tyle ładnych słów powiedzieli, przede wszystkim podziękować za te pięć lat ciężkiej pracy, 

nowych doświadczeń. Jak tu kolega Radny mówił, że tak powiem, szło pewne rzeczy pchnąć 
do przodu, ale nie było łatwo. Także spieraliśmy się przez te pięć lat bardzo wiele razy, ale 

myślę, że wiele rzeczy nam się udało. To jest kolejny etap w historii miasta. Teraz 

przechodzimy do jakby nowego rozdania i myślę, że tak samo jak przede mną pięć i pół roku 

temu stały nowe wyzwania, tak samo myślę przed Prezydentem Elektem, Pan Paweł 

Niewiadomski, też stawiono wyzwanie i jak powtarzam, myślę Paweł wiesz, że dasz Radę, bo 

będziesz musiał dać Radę. To jest taka robota, że nie ma, że się nie da. Po prostu trzeba dać 
Radę, więc wierzę w to, że i ta obwodnica, o której mówisz Jurek Grabowski, też się uda 

dopiąć, także wiele rzeczy uda się zrobić. Myślę, że wspólnie ja też zostaję w Radzie Miasta i 

myślę, że razem będziemy na tyle, na ile potrafili, pomagali, czy swoją Radą służyli, jako 

doświadczeni Samorządowcy naszemu nowemu Panu Prezydentowi, żeby ta Ostrołęka kwitła 

i się rozwijała. Ja tak, jak mówiłem na początku, chciałem Państwu podziękować, bo 

naprawdę wiele się udało w Ostrołęce zrobić. To była bardzo ciekawa kadencja, długa 

strasznie, bo to pięć i pół roku, to naprawdę. To ma swoje plusy i minusy, bo poprzednik miał 

czteroletnią kadencję, to cztery lata to ciężko się wyrobić, jak się zaczyna, pięć lat to już tak 

będzie akurat, że można się sprawdzić, także serdecznie wam dziękuję. Dodam od siebie, że 

jeżeli nie udało się wszystkiego zrobić, tak jak Np światło, o którym mówił Pan Radny, to 

pewne rzeczy, że tak powiem, już są w realizacji, bo Urząd nie staje. Urząd działa pewne, 

inwestycje też będą jeszcze realizowane, czy są realizowane, więc jeżeli czegoś się nie udało 

dopiąć, to przepraszam. Są takie jakieś tam sprawy niepozałatwiane, ale myślę, że nowy 

Prezydent Elekt też, że tak powiem się nad nimi pochyli. Ja też ze swojej strony służę Radą i 
pomocą, jeżeli będzie potrzeba. Dziękuję Państwu, bo to było naprawdę wyjątkowe 

doświadczenie. Pięć i pół roku temu zostając Prezydentem, miałem takie marzenie, że 

chciałem być Prezydentem. Już wiem, jak to jest. Powiem tak, że tak, jak było takie pytanie, 
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co byś powiedział temu swojemu sprzed pięciu i pół roku, to powiedział się pięćdziesiąt raz 

zastanów, co chciałeś, tak, ale no wyjątkowe doświadczenie. Wyjątkowa wiedza, coś 
ciekawego. Także dziękuję Państwu serdecznie. No i nie mówię do widzenia, bo tak jak tu 

koledzy mówili, my się nie żegnamy, żyjemy w tym mieście, pracujemy dla dobra tego 

miasta, będziemy pracować i mam nadzieję, że jeszcze wspólnie wiele dobrego zrobimy. 

Dziękuję serdecznie Państwu.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Szanowni Państwo, powtórzę to z całą 
stanowczością. Nie zamykam obrad XCV Sesji Rady Miasta. Poproszę tutaj Pana Prezydenta 

na środek. Jeszcze kilka słów podziękowania. Myślę, że to jest dobra chwila, żebyśmy 

wspólnie Prezydentowi Łukaszowi Kulikowi podziękowali nie za ostatnie pięć i pół roku, bo 

wiemy tutaj wszyscy doskonale, że Prezydent Łukasz Kulik wcześniej sprawował mandat 

Radnego i był bardzo dobrym Radnym. To, co Panie Prezydencie chcę Panu powiedzieć, co 

mnie bardzo cieszy, to to, że dalej będziemy mogli pracować na rzecz mieszkańców. To, że 

Pan zadeklarował, że zostaje Pan w samorządzie i będziemy wspólnie, nowa rada, ale przy 

pomocy tych jednostek pomocniczych, bo są przecież z nami dyrektorzy, przedstawiciele 

Samorządów Osiedlowych, wspólnie będziemy rozwijać nasze piękne Miasto Ostrołęka. Ja 

mówiłem swojemu koledze, dużo młodszemu, żeby czerpał z Pana wiedzy i doświadczenia, 

bo to, co Pan miał wypisane podczas wyborów na banerach, to Pana cechuje, bo ma Pan dużą 
wiedzę. Zna Pan samorząd, był Pan skuteczny i myślę, że jako Prezydent w tej kadencji 

zapisał się Pan złotymi zgłoskami, jeżeli chodzi o rozwój naszego miasta, to, co się zadziało. 

Mówię o inwestycjach, o imprezach sportowych, kulturalnych. Mój kolega klubowy nie 

będzie miał łatwo, bo ta poprzeczka została wysoko podniesiona, ale my zawsze ze sobą 
rozmawiamy i będę go namawiał, żeby korzystał z Pana wiedzy i doświadczenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Poprosił na środek prezydenta miasta 

celem wręczenia podziękowań radnym miasta oraz przewodniczącym samorządów 

osiedlowych.  

 

15. Zakończenie obrad XCV sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył obrady XCV sesji Rady 

Miasta Ostrołęki. 

Sesja trwała od godz. 12.00 do godz. 13.30. 

 

 

Protokołowali: 
Ewelina Piechocka 

Grzegorz Ciecierski 

                                                                                              Przewodniczący  

                                                                                         Rady Miasta Ostrołęki 

 

                                                                                            Wojciech Zarzycki  

 

 

 

 


